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Zápis 45. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 22.2.2024 

Přítomni: Prof. Widimský, prof. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, dr. Šebo, doc. Trnka, doc. Gojda, prof. 

Arenbergerová, doc. Dlouhý, dr. Marx, JUDr. Mužíková 

Omluveni: prof. Malíková 

 

1. Schválení zápisu ze 1.2.2024 

2. Děkan podal podrobnou informaci o jednání RKR UK dne 12.2. a poslal členům KD materiály z tohoto 

jednání. 

3. KD potvrdilo jednomyslně záměr stěhování kanceláří odd. specializačního vzdělávání do budovy C. 

Upřesnění termínu bude později (předpoklad konec jara či léto t.r.) 

4. Proděkan Duška informoval o programu „ERA chair“. 

5. Pro plánované společné jednání KD a KR 4.dubna navrhli členové KD tyto body: financování stavby 

Nového výukového centra (nové budovy B), principy rozdělování financí na UK, vnitřní mzdový předpis 

UK, bezpečnost na UK, chystané změny PhD studia, otázky graduation rate, otázky hodnocení vědy  

a bibliometrie (open access náklady jen pro články v časopisech na pozitivním listu?), vízová politika ČR 

pro uchazeče o studium ze států mimo EU. Další možnosti témat jsou samozřejmě otevřené. 

6. Podrobně byl diskutován návrh proděkana Marxe na vznik Oddělení didaktiky a testování. Členové KD 

se shodli na tom, že vznik takového oddělení na fakultě je důležitý. Fakulta takové oddělení zřídí a byla 

k tomu účelu vytipována i jedna (zatím) místnost. Nebylo ještě upřesněno personální obsazení  

a náklady na provoz ani začlenění nového oddělení do organizační struktury fakulty. 

7. Děkan informoval o jednáních s přednosty ohledně personálních úspor a racionalizace činností s cílem 

zvýšení efektivity činnosti fakulty. Po skončení všech jednání bude připraven návrh na redukci úvazků 

na fakultě s přihlédnutím k efektivitě konkrétních pracovišť. 

8. Byly diskutovány připomínky Ústavu patologie a Gynekologicko-porodnické kliniky k elektronické 

prezenci studentů i pedagogů na výukových jednotkách. Letní semestr 2023-24 je naplno ve 

zkušebním provozu, na konci semestru budou ústavy a kliniky vyzvány k zaslání připomínek  

a zkušeností. 

9. Podrobně byla diskutována otázka, zda a jak personálně řešit zvyšující se tlak na zajištění bezpečnosti 

na fakultě. Názory na tuto problematiku mezi členy KD byly rozděleny přesně napůl. Polovina členů KD 

považuje případné nové personální náklady (přijetí nových pracovníků nad rámec současné ostrahy 

budovy) za neefektivní, druhá polovina by naopak tuto věc podpořila. Univerzita Karlova na 

bezpečnost získala poměrně značné prostředky od státu a rovněž cestou nadace – fakulta bude 

požadovat od vedení UK nejen písemné instrukce a náměty (to se již děje v míře dostatečné), ale také 

finance na případné personální posílení v této oblasti. Do doby, než UK vydá jasné pokyny včetně 

finančních informací, bude personální politika v tomto směru konzervativní. Děkan projedná 

s ředitelem FNKV případné sdílení personálních nákladů na tuto oblast, která by mohla být zajišťována 

společně, nebo se jedná o těsně se prolínající instituce. 

 

Doc. Trnka 

 Proděkan Trnka informoval o proběhlých jednáních týkající se stavby nové budovy B: 

o Vytápění Budovy B – vypracování studie pro navýšení počtu tepelných čerpadel (vč. nákladů) 

tak, aby tato budova byl plně vytápěna pomocí této technologie. 

o Standardy v učebnách – umyvadla, teplá/studená voda. Schválena jsou umyvadla a přívod 

studené vody. 

 LABNET – v přípravě je elektronický systém vedení laboratorních deníků. 
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Prof. Džupa 

 Proděkan informoval členy a členky kolegia děkana o přípravě zasedání VR 3. LF UK na 7.3.2024  

a o dalších uchazečích o habilitaci. 

 

Prof. Šlamberová 

 Na Cenu neuron bude nominován prof. Hőschl. Půjde o společnou nominaci UK, 3LF UK a NUDZ.  

 Proděkanka informovala o přípravě společného projektu UK na reformu doktorského studia - PPROVŠ 

(Program podpory rozvoje oblasti vysokého školství). 

 

Doc. Gojda 

 Zasedání AS 3 AF UK – 12.3.2024 

 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené zahraniční služební cesty byly schváleny. 

 Fotografie na billboardy, které jsou umístěny před fakultou, jsou připraveny k odsouhlasení. 

 Natáčení náborových videí běží bez problémů. 

 

Doc. Dlouhý 

 Proděkan Dlouhý podrobně informoval členy a členky kolegia děkana o jednání KOR s ministrem 

zdravotnictví ČR. 

 Výjezdní zasedání KOR se uskuteční příští týden v Olomouci. 

 

Dr. Marx 

 Proděkan předložil přehled přihlášek do jednotlivých studijních programů, a to k dnešnímu dni. 

 Proděkan předložil žádost studentky 3. LF UK o sportovní stipendium (lezení na obtížnost) – KD 

 a děkan souhlasí: 2000,- Kč. 

 

 

Dr. Mužíková 

 Tajemnice vyzvala proděkany k přípravě výroční zprávy 3. LF UK za rok 2023.  

 Tajemnice požádala o předložení rozpočtů na jednotlivá oddělení pro rok 2024 (v případě, že jsou 

finanční prostředky nutné pro chod oddělení). 

 

Zapsala: Bc. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 


